

Εκκλησία του Αρχαγγέλου Μιχαήλ (53.261359, 38.411111). Είναι μια πέτρινη εκκλησία στο χωριό Μάσλοβο στον ποταμό Μετς, οικοδομήθηκε το 1805 με έξοδα των ενοριτών. Είναι τούβλινη εκκλησία με διακόσμηση σε ρυθμό του ύστερου μπαρόκ. Είναι τετράγωνη με δύο σειρές παραθύρων με υψηλό τρουλλοειδή θόλο. Έκλεισε το αργότερο τη δεκαετία του 1930, στη συνέχεια καταστράφηκαν τα ιερά βήματα, η τράπεζα με το παρεκκλήσι των αγίων Μπορίς και Γκλεμπ και το καμπαναριό. Εώς τις μέρες μας έχει φτάσει μόνο το κεντρικό κτίσμα που βρίσκεται σε μισοκατεστραμμένη κατάσταση, το δυτικό της ήμισυ έχει γκρεμιστεί.

---

Church of Archangel Michael (53.261359, 38.411111). It is a stone church in the village of Maslovo by the river Mechi; it was built in 1805 at the expense of the parishioners. It is made of bricks, and decorated in late baroque style. It is square-shaped, with two series of windows with a high cupola-like dome. It was closed around the 1930s, and then the shrines, the altar with St. Boris and Gleb chapel, and the bell-tower were destroyed. Only the central part of the building has survived to date, which is partly ruined, while the western half has collapsed.

---

Церковь Михаила Архангела. (53.261359, 38.411111) Каменная церковь в селе Маслово на Мечи построена в 1805 г. на средства прихожан. Кирпичная церковь с декором в формах позднего барокко. Двусветный четверик, перекрытый высоким купольным сводом. Закрыта не позже 1930-х, позже сломаны алтарь, трапезная с Борисоглебским приделом и колокольня. До настоящего времени дошел только основной объем, находящийся в аварийном состоянии - его западная половина обрушилась.